
Single Needle Compoud Feed 
Sewing Machine
GOA-1510N

Features

Normal sewing process for soft furniture, office chair, leather products and outdoor goods.

Application

单针综合送料水平大旋梭缝纫机
GOA-1510N

经典的经济款机型，性能稳定，缝纫线迹精致美观。

水平大旋梭结构，最粗可缝制9股尼龙线。

可手动调节内外压脚交替量，便于在缝制 “过骨位” 时爬坡。

交替压脚、机针和送布牙三部分同时送料，构成稳定高效的综合送料
系统，确保在缝制厚料或复杂结构缝料时送料平顺，上下层缝料不易
产生移位。

机器特点

软体家具、办公椅、皮革制品、户外用品等领域的常规缝制工序

适用范围

单边压脚、定位压脚、可调定位装置、拉骨装置

可选构件

主要参数 Parameters

Feeding System:
送料方式： 交替压脚、送布牙和机针综合送料 

Alternating Presser Foot, Feed Dog, and Needle Integrated Feeding

Max. Sewing Speed:
最高缝速： 2000 针/分钟

2000 RPM Suitable Needle:
适用机针： DPx17  18-23#Stitch Length:

针距： 0—9mm

16mm
Presser Foot Lifting Height By Knee Controller:
膝动抬压脚高度： 

Horizontal Large Hook:
水平大旋梭： √ Medium And Heavy Material :

中厚料： √

Voltage:
电压： AC 220V，50HZ Power:

功率： 550W

Heavy Material :
厚料： √    Auto Back Tacking Device:

手动倒缝： √ √Handle Adjusting Alternating 
Amount Of Presser Foot:

手动调节压脚交替量：

255 x 103mmHandle Back Tacking:
操作空间：

Classical and economic type machine with stable performance, beautiful and 
excellent sewing trail.
It adopts horizontal large hook, can sew maximum thread of 9 strands nylon.
The adjustable alternating amount of presser foot by hand is convenient for 
climbing over the thick spots.
Alternating presser foot, needle and feed dog can feed at the same time, so 
that it can achieve stable and high effiiency compound feed system. It can also 
make sure feed smoothly while sewing heavy and complicated material, and 
difficult to move for upper and lower material from moving.

Optional parts
Side presser foot, positioning presser foot, adjustable positioning device,piping 
device.
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